



Date: September 24, 2020

To: Residents, Families and Friends of Edmonton Chinatown Care Centre

RE: Covid-19 update

September 24 update

We are happy to advise that as of today we are no longer on outbreak. We are all very relieved that we were able to get through this event with no residents and no additional staff being infected. This means that over the past fourteen days we have had no further cases of COVID-19. I wish to once again acknowledge the hard work of the entire ECCC team who have all very diligently followed the infection control processes that were instituted over the past two weeks.

We are now able to resume indoor and outdoor visits to the site and look forward to your being able to come and see your family member. The links to sign up are below. We know how vital this is to everyone's wellbeing. We also know that in the community or in the care centre, we all must continue to follow the Medical Officer of Health's advice on preventing COVID-19: wear a mask, wash our hands, and keep a social distance. We are living proof that these simple steps work and remain our best strategy to keeping COVID-19 out.

We will also be setting up another Zoom Resident/Family Council for the first week of October. Details on this meeting will be shared next week.

Thank you for your continued support.

Visitor Sign-up Links

1st Floor:

Indoor visit: volunteersignup.org/8M4L8 & volunteersignup.org/K74CL

Outdoor visit: volunteersignup.org/7R9DX

Virtual visit: volunteersignup.org/JEKHD

2nd Floor:

Indoor visit: volunteersignup.org/K74CL & volunteersignup.org/8M4L8

Outdoor visit: volunteersignup.org/7R9DX

Virtual Visit : volunteersignup.org/FRLMR

3rd Floor:

Indoor visit: volunteersignup.org/78TBE & volunteersignup.org/W3TQX

Outdoor visit: volunteersignup.org/Y3PBJ

Virtual Visit : volunteersignup.org/FHHDL

Truman Severson, Executive Director
Chinatown Multi-Level Care Foundation



2020年9月24日

致：點城華埠護理中心之家人及朋友

關於：新冠疫情更新

9月24日更新

我們很高興告知各位，從今天起，我們不再處於疫症爆發區域。令我們感到非常欣慰的是，我們能夠在過去 14 天內沒有住客及員工被感染個案。本人再次感謝整個點城華埠護理中心團隊的辛勤工作，他們非常努力地遵守了過去兩週內製定的感染控制程序。

現在，我們可以恢復室內和戶外探訪，並期待您們能夠與您的至親會面。以下是網頁登記探訪鏈線。我們知道探訪對各人至關重要。也清楚明白在社區或護理中心、我們應遵守衛生醫官關於預防新冠病毒的建議：必須戴口罩，勤洗手並保持社交距離。我們證明了這些簡單的步驟是最佳策略預防感染及將新冠病毒拒諸門外。

我們將會在 10 月的第一週開視象會議。會議詳請容後公告。

感謝您一直以來的支持。

網頁登記探訪鏈線：

一樓：

室內探訪: volunteersignup.org/8M4L8 & volunteersignup.org/K74CL

戶外探訪: volunteersignup.org/7R9DX

視象探訪: volunteersignup.org/JEKHD

二樓：

室內探訪: volunteersignup.org/K74CL & volunteersignup.org/8M4L8

戶外探訪: volunteersignup.org/7R9DX

視象探訪: volunteersignup.org/FRLMR

三樓:

室內探訪: volunteersignup.org/78TBE & volunteersignup.org/W3TQX

戶外探訪: volunteersignup.org/Y3PBJ

視象探訪: volunteersignup.org/FHHDL

史民生先生

華埠耆英療養院基金會執行總監